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W odpowiedzi  na  Pani  zapytanie  z  dnia  15  października  2019 r.  dotyczące  wymiany  na-

wierzchni ulicy Katowickiej (od mostu do Rynku) uprzejmie informuję, że Miejski Zarząd Gospodarki

Komunalnej przeprowadzi rozeznanie dostępnych technologii umożliwiających wykonanie prac zwią-

zanych z ulepszeniem nawierzchni tego odcinka  ulicy Katowickiej. Po ustaleniu  zakresu i kosztów,

przedmiotowe zadanie zostanie umieszczone w propozycjach do budżetu Miasta Czeladź na 2020 r. 

Jednocześnie pragnę podkreślić,  że rodzaj nawierzchni na tym odcinku ul.  Katowickiej  nie

może być zmieniony, ponieważ teren ten objęty jest  ochroną konserwatorską. 
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